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Bestyrelsesmøde 02.06.03 – kl. 20.30 – Bakkevænget 9 
 
Tilstede: Erik Hauch, Gert Møller, Morten Schütz, Svend E. Pedersen, Johnny Holm 
 
Fraværende: Lotte Hedegaard, Arne Jager Andersen 
 

1. Konstituering. 
Erik Hauch – formand (uændret) 
Gert Møller – næstformand – kasserer (uændret) 
Johnny Holm – sekretær/web-master (uændret) 
Morten Schütz – bestyrelsesmedlem 
Lotte Hedegaard – bestyrelsesmedlem 
Arne Jager Andersen – 1. suppleant 
Svend E. Pedersen - 2. suppleant 
 

2. Legepladsen 
Erik tager fat på Indu, og vi får et overslag på nyt til legepladsen, 1. prioritet har en renovering af 
legepladsen, hvor rutschebane lovliggøres (tværbjælke i toppen afstand 70-90 cm), stolper for foden 
af Rutschebane fjernes, vippe fjernes, ben på gyngestativ flyttes ud, således at der er den lovpligtige 
afstand imellem gyngerne og mellem gynger og stolper. Faldunderlag under gynger. Nye redskaber 
– prioritering – basketball net (er der regler og standarder der skal overholdes) – hvor kan det 
placeres (umiddelbart på Kløvervængets vendeplads) – Svend laver en nabohøring hos 17 & 18. 
Hockey mål (umiddelbart for enden af Bakkevænget – Erik har sagt OK selv – taler med nærmeste 
naboer). Indu bliver brugt som rådgiver på alle redskaberne – både eksisterende og nye.De 20.000 
fra Kommunen skal bruges i 2003. Boldbane – der var tale om at lave en minibane ved legepladsen 
– men er det så god en ide, når vi har en dejlig boldbane – er det ikke mere relevant at få dette areal 
trimmet. Eventuelt rettet af, hvor det er for bulet, og så få brugt dette område… 

 
3. Vedtægter 
 

Til næste møde sætter hver enkelt sig godt og grundigt ind i vedtægterne. Vi vil derefter tage stilling 
til om der er behov for forslag om vedtægtsændringer fra bestyrelsen. 
 

4. Sociale tiltag 
 

Skal grundejerforeningen forsøge at skabe et bedre socialt netværk for Haldbjerg Vangen området, 
og hvis ja, hvilke skal vi starte med. Bestyrelsen tænker godt og grundigt over dette punkt til næste 
møde. Mulige indtægtskilder (foruden kontingentforhøjelse) medtages i overvejelserne. Problemet 
ved en kontingentbaseret økonomi, er at man skal planlægge meget langsigtet, da en eventuel 
forhøjelse af kontingent til finansiering af tiltag – skal vedtages året før, der er behov for midlerne. 

 
5. Græsslåning samt Skt. Hans Bål 
 

Gert aftaler med Maskinstation (Knud Buchhave – 98 48 10 55) at der foretages græsslåning af 
arealerne få dage inden Skt. Hans – samtidig rystes der op i bålet, og samling evt. flyttes  Skt. Hans 
bål længere ud på pynten hvis påkrævet af hensyn til nærmeste nabo.  
 
Gert sørger for Øl & Vand fra depotet, samt kul og optænding til snobrøds bålet samt diesel til det 
store bål. 
 
Snobrøds bål tændes kl 19.30 (Gert + Erik) 
 



Haldbjerg - Vangen Grundejerforening 
 

www.haldvang.dk 

Opslag på opslagstavlen sørger Johnny for. Bålet tændes 20.30 – vært 1 øl eller vand – husk 
snobrødsdej (vi har husket at tænde i god tid, og vi har lavet ØKO-tænding i år – ikke diesel som 
sidste år) 
 
Lotte du ved det ikke endnu – men du skal altså lige sørge for 50 eks. af Midsommervisen.  
 
 

6. Hjørnet af Nøddevænget og Hybenvej  
 

Vi sætter havemanden på denne opgave. Gert 
 

7. Affaldsstativ til Legepladsen 
 

Gert sørger for at der afhentes et på materielgården. Når det er hentet, melder Johnny det til 
renovationsordningen ved AVØ. 
 

8. Haldbjerg Skilt og Blind vej skilt Hyldevænget 
 

Kommune tilskrives angående flytning af Haldbjerg skilt og status på blind vej skiltet på 
Hyldevænget. Johnny 

 
9. Fast fordeling af ruter ved omdeling  

 
Hyldevænget – Morten  (24) 

  
Kløvervænget/ Nøddevænget / Hybenvej – Johnny (39) 

 
Blomstervænget/Bakkevænget  + de ubebyggede grunde (v/kontingent) – Gert  (19 (22)) 

 
Østervænget/Haldbjergvej 3, 6, 16/Understedvej 50 – Erik (21) 

             Vangen – Lotte (8)  
 

10. Næste møde 
 

30.09 kl. 20.30 på Hyldevænget 11 
 
 

Johnny Holm 
020603 


